
BR.0002.2.2014 

PROTOKÓŁ NR XXXIV/2014 

XXXIV sesji Rady Powiatu w Wałczu IV kadencji,  

która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2014 r. w godz. 13
00

- 14
05

 

w auli Zespołu Szkół Nr 1 w Wałczu, przy ul. Kilińszczaków nr 59. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu  IV kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2)*. 

 

 

Porządek obrad XXXIV sesji Rady Powiatu w Wałczu IV kadencji: 

 

Część I 

1. Wręczenie aktów mianowania na wyższe stopnie wojskowe dla żołnierzy rezerwy oraz 

wręczenie odznaczenia Gwiazdy Afganistanu.  

 

Część II 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu.  

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 05.02.2014 r. – 02.04.2014 r.  

a) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXIII 

sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

4. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXIII 

sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

5. Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 18.02.2014 r. do 08.04.2014 r.  

a) przyjęcie informacji. 

7. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 

2013 r. 

a) informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wałczu, 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Spraw Społecznych  Rady Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 

e) przyjęcie informacji.  

8. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie Powiatu 

Wałeckiego za 2013 rok. 

a)   informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wałczu, 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 
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c) stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 

e) przyjęcie informacji.  

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2013 roku  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

10. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury- 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu w 2013 roku. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2014 - 2020”. 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

b) podjęcie uchwały.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków  

lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu 

wałeckiego. 

a) ustne stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

b) podjęcie uchwały. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych wniosków i 

zapytań. 

14. Interpelacje oraz zapytania radnych. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Zakończenie sesji. 

 

 

Część I 

 

1. Wręczenie aktów mianowania na wyższe stopnie wojskowe dla żołnierzy rezerwy oraz 

wręczenie odznaczenia Gwiazdy Afganistanu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas oświadczył, iż XXXIV sesja Rady Powiatu  

w Wałczu przebiegać będzie w dwóch częściach. Pierwsza to uroczyste Wręczenie aktów 

mianowania na wyższe stopnie wojskowe dla żołnierzy rezerwy oraz wręczenie odznaczenia 

Gwiazdy Afganistanu, druga zaś to obrady zgodne z planem pracy Rady Powiatu.   

Następnie przywitał Zarząd Powiatu, radnych Rady Powiatu, Skarbnika Powiatu, 

zaproszonych gości oraz przedstawicieli mediów:  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że postanowieniem Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej Nr 112/3/2014 oraz 112/4/2014 z dnia 30 stycznia 2014r.  

na pierwszy stopień oficerski  mianowano żołnierzy rezerwy w osobach: 

 Czesław Bacławski; 

 Artur Zajączkowski; 
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 Adam Zbierski; 

 Lubomir Moskalik; 

 Przemysław Gorajewski; 

 Tadeusz Moździerski; 

 Tadeusz Nazar. 

 

Ponadto Postanowieniem Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej o nadaniu Gwiazdy 

Afganistanu, za nienaganną służbę w polskich kontyngentach wojskowych poza granicami 

państwa uhonorowano Panią: 

 Anidę Kolat. 

 

Następnie ppłk. Jacek Papiewski Wojskowy Komendant Uzupełnień w Szczecinku 

odczytał postanowienia Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Nr 112/3/2014 oraz 112/4/2014 

z dnia 30 stycznia 2014r. o mianowaniu  na pierwszy stopień oficerski  żołnierzy rezerwy oraz 

postanowienie o nadaniu Gwiazdy Afganistanu. 

Akty mianowania oraz odznaczenie wręczył ppłk. Jacek Papiewski Wojskowy 

Komendant Uzupełnień w Szczecinku oraz Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki, natomiast 

kwiaty Bogdan Białas Przewodniczący Rady Powiatu wraz z Tadeuszem Wenio 

Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu.   

 

Po ceremonii wręczenia odznaczeń. 

  

Sesję opuścili: ppłk. Jacek Papiewski Wojskowy Komendant Uzupełnień w Szczecinku, 

Anida Kolat, Czesław Bacławski, Artur Zajączkowski, Adam Zbierski, Lubomir Moskalik, 

Przemysław Gorajewski, Tadeusz Moździerski, Tadeusz Nazar. 

 

 

Część II 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 a) otwarcie sesji, 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady XXXIV sesji IV kadencji Rady Powiatu w Wałczu. 

 b) stwierdzenie quorum, 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum. Na stan ogólny 17 

radnych obecnych 16 radnych. Nieobecny radny Robert Tobiasz; wobec stwierdzonego 

quorum Rada Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 
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c) przedstawienie porządku obrad,   

Porządek obrad XXXIV sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach  

na sesję, stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady Bogdan Białas poinformował, iż na pisemny wniosek Zarządu Powiatu 

w Wałczu, na podstawie §13 ust 11 Statutu Powiatu Wałeckiego, do porządku obrad sesji 

zostaną wprowadzone dodatkowe projekty uchwał, które zgodnie z § 47 ust. 1 pkt. 1 Statutu 

wniesione w tym trybie nie wymagają opiniowania  przez komisje stałe.  

 

Wniosek Zarządu Powiatu wraz z projektami uchwał stanowi załącznik Nr 4 do protokołu*. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Powiatu zgłosił następujące propozycje zmian 

do porządku obrad: 

a) wprowadzenie punktu pn: „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Wałeckiego na 2014 rok” - jako punkt 13 porządku sesji; 

b) wprowadzenie punktu pn: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Miasta Gorzów Wielkopolski do współpracy partnerskiej pomiędzy 

Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim, Powiatem Strzelecko-Drezdeneckim, 

Powiatem Wałeckim oraz Powiatem Gorzowskim” - jako punkt 14 porządku sesji. 

 

Pozostałe punkty otrzymały numerację kolejną.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zaznaczył, iż zgodnie z §13 ust. 11 Statutu Powiatu 

Wałeckiego powyższe zmiany do porządku obrad XXXIV sesji nie podlegają obowiązkowi 

głosowania przez Radę Powiatu. Na zakończenie zwrócił się z zapytaniem do radnych czy 

mają  inne propozycje do zmiany w porządku obrad? 

 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zapytał, dlaczego Zarząd Powiatu nie wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Wałeckiego na lata 2014-2020”. 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Odpowiedział, że podjecie przez Radę Powiatu uchwały o jaką pyta radny nie jest konieczne, 

ponieważ nie zmienia się wynik budżetu. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż zmianie ulegają dochody i wydatki. 
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Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Wyjaśnił, iż Rada Powiatu zobowiązana jest do zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2014-2020” wówczas, kiedy 

zmienia się wynik budżetu, przychody oraz rozchody. 

 

 d) przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu.  

 

Wobec braku zgłoszenia uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu nr XXXIII/2014 z obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Wałczu,  

która odbyła się w dniu 28 lutego 2014 r.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejszy jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 05.02.2014 r. – 02.04.2014 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu *. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu  

Poinformował, iż pragnie w tym punkcie poruszyć kilka kwestii związanych z przedmiotową 

informacją. Zauważył, że z powyższej wynika, iż Zarząd Powiatu w Wałczu poświęcił dwa 

posiedzenia na omówienie udzielonej odpowiedzi na pismo Prokuratora Prokuratury 

Rejonowej w Wałczu. Wobec powyższego zapytał: jakich spraw dotyczyła ta odpowiedź  

i dlaczego najpierw jej udzielono, a dopiero później ją omawiano? Następnie w związku  

z omówieniem i przyjęciem przez Zarząd Powiatu informacji dotyczących założeń organizacji 

szkół i placówek oświatowych podległych powiatowi na rok szkolny 2014/2015 oraz ich 

sytuacji finansowej zapytał, czy Zarząd Powiatu planuje wprowadzić zmiany organizacyjne  

w jednostkach oświatowych powiatu oraz jaka jest ich sytuacja finansowa po pierwszym 

kwartale br., w związku z  wprowadzeniem „Programu Naprawczego”?  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zapytał czy odpowiedź ma zostać udzielona radnemu w formie pisemnej? 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu  

Odpowiedział, iż dla niego nie ma znaczenia w jakiej formie odpowiedź zostanie udzielona. 

Niemniej myślał, iż Zarząd Powiatu odpowie od razu, jeżeli nie, to może udzielić odpowiedzi 

pisemnej.  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Zwrócił się do Starosty Wałeckiego z zapytaniem w jakiej formie udzieli odpowiedzi 

pisemnej czy ustnej? 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

Oświadczył, że Zarząd Powiatu udzieli odpowiedzi ustnej, dodając, iż na pytania dotyczące 

oświaty odpowie Naczelnik Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Sportu Starostwa 

Powiatowego. Jeżeli chodzi o pytanie radnego w sprawie odpowiedzi na pismo Prokuratora 

Prokuratury Rejonowej w Wałczu, poinformował, iż do Starostwa Powiatowego wpłynęło 

pismo z Prokuratury Rejonowej w Wałczu obrazujące, z pełną dokładnością, kto skierował 

zawiadomienie do Prokuratury Generalnej w Warszawie, następnie do Prokuratury 

Okręgowej, aż w  końcu do Prokuratury Rejonowej w Wałczu. Osoba, o której wyżej 

wspomniał dokładnie zna sprawę, gdyż otrzymała odpowiedź z  Prokuratury, dlatego też nie 

będzie tego komentował. Dodał, iż Zarząd Powiatu omówił powyższą podczas posiedzenia 

Zarządu Powiatu. Następnie zobowiązał Naczelnika Wydziału  Edukacji Kultury Turystyki i 

Sportu Starostwa Powiatowego do udzielenia odpowiedzi na pytania dotyczące oświaty. 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Sportu w/m 

Poinformował, że Zarząd Powiatu w roku szkolnym 2014/2015 będzie czynił starania, by nie 

było konieczności  wypowiadania umów o pracę nauczycielom. Dyrektorzy szkół 

powiatowych do 30 kwietnia mają obowiązek przedstawić projekty arkuszy organizacyjnych. 

Powyższe wskazywały będą zmniejszenie etatów nauczycieli. Niemniej nie oznacza to,  

że nauczyciele będą zwalniani, ale o ewentualnej zmianie warunków zatrudnienia  

tj. zmniejszeniu liczby godzin. Ponadto planuje się nie przedłużać umów o pracę  

z nauczycielami emerytowanymi. Jeżeli chodzi o sytuację finansową szkół i placówek 

oświatowych podległych powiatowi poinformował, iż pierwszy kwartał br. zakończył się 

dobrym wynikiem finansowym. W porównaniu do tego samego okresu roku ubiegłego 

uzyskano oszczędności rzędu 600 tys. zł. Jeżeli uda się miesięcznie zaoszczędzić ok. 100 tys. 

zł, wówczas na koniec  roku 2014 powinno się uzyskać ponad 1 mln zł oszczędności. Wyraził 

zdanie, że założenia budżetu na 2014 r. będą właściwie realizowane.   

 

Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o udzielenie informacji na temat planów, 

dotyczących utworzenia w Zespole Szkół Nr 2 w Wałczu liceum ogólnokształcącego dla 

dorosłych. 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji Kultury Turystyki i Sportu w/m 

Poinformował, iż 29 kwietnia br. podczas posiedzenia Zarządu Powiatu zwróci się z prośbą 

do Zarządu Powiatu o rozpoczęcie procedury powołania dyrektora Zespołu Szkół Nr 2.  

W chwili obecnej obowiązki dyrektora pełni pani Jolanta Ambroziak. Uważa, że w bieżącym 

roku szkolnym konkurs na dyrektora szkoły zostanie zakończony.   

 

Jerzy Goszczyński – Wicestarosta Wałecki 

Na zadane przez radnego Marka Subocza pytanie odpowiedział, że Zarząd Powiatu w Wałczu 

nie zajął jeszcze jednoznacznego stanowiska w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Nr 2  

w Wałczu liceum ogólnokształcącego dla dorosłych, dlatego też trudno jest na ten temat 

rozmawiać. Wyjaśnił, iż w najbliższym czasie Zarząd Powiatu będzie na ten temat 

dyskutował. Poprosił, by rozmowę w powyższym temacie odłożyć na kolejne obrady Rady 
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Powiatu. Dodał, iż protokoły z posiedzeń Zarządu Powiatu są jawne i prosi o ich śledzenie, 

gdyż z pewnością informacja w tej  kwestii w nich się ukaże. 

 

a) przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie 

„Informacji o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 05.02.2014 r. – 02.04.2014 r.” 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejszą jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXIIII 

sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu  

w Wałczu. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady 

Powiatu, stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przyjęcie sprawozdania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

„Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXIII sesji 

Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu”.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 4 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XXXIII 

sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 

 

Pisemne sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych podczas XXXIII sesji Rady Powiatu  

w Wałczu w dniu 28 lutego 2014r., powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu radni otrzymali w materiałach na XXXIV sesję Rady Powiatu, stanowi ono 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu*. 

 

a)  przyjęcie sprawozdania.  

  

Wobec braku uwag do „Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych 

podczas XXXIII sesji Rady Powiatu IV kadencji powierzonych do realizacji 

Przewodniczącemu Rady Powiatu w Wałczu” Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 
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W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła przedmiotową informację jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 5 

Sprawozdanie Starosty z działalności Starostwa w okresie między sesjami. 

 

Pisemne sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między 

sesjami radni otrzymali w materiałach na XXXIV sesję Rady Powiatu, stanowi ono załącznik  

nr 8 do niniejszego protokołu*. 

 

Do powyższego nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad pkt 6 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 18.02.2014 r. do 08.04.2014 r. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady 

Powiatu, stanowi ono załącznik nr 9 do niniejszego protokołu*. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

Do przedłożonego sprawozdania nie wniesiono uwag, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowania przyjęcie „Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu  

w okresie od 18.02.2014 r. do 08.04.2014 r.” 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie.  

 

 

Ad pkt 7 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego 

za 2013 r. 

 

a) informacja Państwowego Powiatowego  Inspektora Sanitarnego w Wałczu, 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady Powiatu, 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu*. 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 

Stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu radni otrzymali w materiałach na XXXIV sesję Rady 

Powiatu; stanowi załącznik nr 11 do protokołu* 

 

. 
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c) stanowisko Komisji Budżetu i Spraw Społecznych  Rady Powiatu w Wałczu, 

Stanowisko Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu radni otrzymali  

w materiałach na XXXIV sesję Rady Powiatu; stanowi załącznik nr 12 do protokołu*. 

d) dyskusja, 

Głosu w dyskusji nie zabierano. 

e) przyjęcie informacji. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie „Informację na temat stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 2013 r.”. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejszą jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 8 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2013 roku. 

a)   informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wałczu, 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady Powiatu, 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu*. 

b) stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu, 

Stanowisko Zarządu Powiatu w Wałczu radni otrzymali w materiałach na XXXIV sesję 

Rady Powiatu; stanowi załącznik nr 14 do protokołu*. 

c) stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu radni otrzymali  

w materiałach na XXXIV sesję Rady Powiatu; stanowi załącznik nr 15 do protokołu*. 

d) dyskusja, 

Głosu w dyskusji nie zabierano. 

e) przyjęcie informacji.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie „Informacja na temat stanu 

bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego  na terenie Powiatu Wałeckiego za 2013 roku”. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejszą jednogłośnie 
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Ad pkt 9 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2013 roku  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady 

Powiatu, stanowi  załącznik nr 16  niniejszego protokołu*.  

 

a) przyjęcie sprawozdania. 

Wobec braku uwag do powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

„Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2013 roku  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.”  

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie. 

 

 

Ad pkt 10 

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury- 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu w 2013 roku. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XXXIV sesję Rady 

Powiatu, stanowi  załącznik nr 17 niniejszego protokołu*.  

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż pragnie zadać pytanie Pani Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w kwestii 

funkcjonowania Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu (PBP) w przyszłości, lecz nie 

jest pewien czy może to uczynić w przedmiotowym punkcie porządku obrad. 

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Odpowiedział twierdząco. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Przypomniał, iż planowano zmniejszyć dotację z budżetu powiatu na działalność PBP,  

jak i podpisać porozumienie z Państwową Wyższą Szkołą Zawodową w Wałczu dotyczące 

finansowania jej działalności. Wobec powyższego zwrócił się z prośbą do Marzenny Łopatki 

Dyrektor PBP w Wałczu o przedstawienie informacji na temat funkcjonowania PBP w 

przyszłości, w kontekście jej finansowania.  

 

Marzenna Łopatka – Dyrektor Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 

Poinformowała, iż rozmowy dotyczące funkcjonowania PBP w Wałczu prowadzone są na 

poziomie Zarządu Powiatu oraz Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Wałczu. Wie, że 
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negocjacje nadal trwają i  nie podjęto ostatecznej decyzji. Wyraziła zdanie, iż powyższe nie 

zagraża dalszemu funkcjonowaniu Biblioteki. Zauważyła, iż PBP w Wałczu potrzebna jest 

zarówno społeczności lokalnej jak i PWSZ, dlatego też z pewnością Zarząd Powiatu  

w Wałczu oraz władze PWSZ w Wałczu podpiszą stosowne porozumienie.  

 

Bogdan Białas - Przewodniczący Rady Powiatu  

Zapytał radnego Marka Pawłowskiego czy powyższa informacja mu wystarczy?  

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż na chwilę obecną tak. 

 

a) przyjęcie sprawozdania.  

Wobec braku innych uwag do przedłożonego sprawozdania Przewodniczący Rady poddał 

niniejsze pod głosowanie.   

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła „Sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury - Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu  

w 2013 roku”. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła niniejsze jednogłośnie. 

 

 

O godzinie 13
35

 na obrady XXXIV sesji wszedł Waldemar Kosowicki Radca Prawny. 

 

 

Ad pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2014 - 2020”. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach  

na  XXXIV sesję Rady Powiatu. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Rady Powiatu  

w Wałczu, 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych Andrzej Gostołek poinformował,  

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu 

08.04.2014 r. 

b) podjęcie uchwały 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, iż  „Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Wałeckiego na 

lata 2014-2020” jest bardzo obszerna, liczy bodajże 102 strony. Przedstawiono w niej cele 
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strategiczne, określające stany, których osiągnięcie jest pożądane, cele operacyjne, 

konkretyzujące wizje sformułowane w poszczególnych celach strategicznych oraz 

wymieniono również, jako jeden z celów operacyjnych utworzenie Zakładu Aktywizacji 

Zawodowej. Wyraził pogląd, iż Strategia ta jest bardzo ambitna i ma obawy czy uda się ją 

zrealizować.  Wobec powyższego zwrócił się do Pani Bożeny Terefenko Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie z  zapytaniem czy przedmiotowa Strategia jest 

możliwa do zrealizowania i przez kogo została opracowana? 

 

Bożena Terefenko – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu 

W pierwszej kolejności odniosła się do pierwszego pytania informując, że Strategia jest 

możliwa do zrealizowania. Dzięki niej powiat będzie miał  możliwość ubiegania się o środki 

finansowe zewnętrzne na utworzenie Zakładu Aktywizacji Zawodowej oraz nowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej. Dodała, iż Strategia ta kontynuuje założenia poprzedniej, 

ponadto jest zgodna z najnowszymi założeniami programów. Podkreśliła, iż jej marzeniem 

jest, by udało się ją zrealizować.  Przypomniała, iż podczas posiedzeń komisji Rady Powiatu, 

nieustannie zwracała uwagę na potrzebę utworzenia w powicie dodatkowej placówki 

opiekuńczo-wychowawczej oraz Zakładu Aktywizacji Zawodowej, dlatego też ujęcie ich w 

Strategii było niezbędne. Realizacja Strategii zależy w głównej mierze od dostępności 

środków finansowych, zarówno w  budżecie powiatu jak i tych, które uda się pozyskać.   

Następnie odniosła się do drugiego pytania, informując iż w chwili obecnej nie pamięta 

dokładnie nazwy podmiotu, któremu zlecono sporządzenie Strategii. Wyjaśniła, iż złożyła 

zapytanie do dziewięciu instytucji o to, czy podejmą się opracowania „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Wałeckiego na lata 2014-2020”. 

Pozytywnej odpowiedzi udzieliła tylko jedna. Podkreśliła, iż duży udział w tworzeniu 

Strategii, w zakresie sporządzenia diagnozy problemów społecznych występujących na 

terenie powiatu, odegrały: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu, Powiatowy 

Urząd Pracy w Wałczu, gminne ośrodki pomocy społecznej z terenu powiatu oraz inne urzędy 

i instytucje  działające w sferze społecznej.  

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, że problemy społeczne są jednymi z najistotniejszych problemów jakie dotyczą nie 

tylko mieszkańców powiatu ale i całego kraju. Oznajmił, że Strategia z pewnością została 

opracowana przez fachowców. Niemniej zwrócił uwagę na jeden mankament, dotyczący 

powoływania się w jej treści na wskaźniki, które od 2014 roku, zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych, już nie obowiązują. Na zakończenie życzył Pani Bożennie Terefenko Dyrektor 

PCPR w Wałczu, by jej  marzenia się spełniły. Jeżeli tak się stanie, wówczas dyskusja będzie 

się toczyła nie na temat problemów społecznych, lecz jak dobrze żyje się społeczeństwu w 

Powiecie Wałeckim oraz w kraju.  

 

Bożena Terefenko – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu 

Podziękowała radnemu Markowi Pawłowskiemu, dodając iż ma nadzieję, że do momentu 

odejścia jej osoby na emeryturę, zdąży swoje marzenie zrealizować. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Oznajmił, iż „Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Wałeckiego na lata 

2014-2020” obejmuje założenia, cele, które są wskazane przez mieszkańców powiatu 

wałeckiego. Obecnie Powiat może pochwalić się funkcjonującymi na jego terenie 

Warsztatami Terapii Zajęciowej oraz Centrum Aktywizacji Zawodowej, niemniej powyższe 

są jedynie kroplą w morzu potrzeb. Poinformował, iż wspólnie z panią Anną Gródka, 

pracownikiem Urzędu Miasta w Wałczu zostanie powołany do zespołu ds. ekonomii 

społecznej, działającym przy Marszałku Województwa Zachodniopomorskiego. Wyraził 

nadzieję, że wspólnie będą walczyć o to, by środki finansowe, które mają być przekazywane 

na ekonomię społeczną, zostały wykorzystane na realizację celów ujętych w Strategii. 

Problemy społeczne, na co już wcześniej wskazał radny Marek Pawłowski, dotykają szeroką 

rzeszę mieszkańców powiatu wałeckiego. Tak wiec jest jeszcze dużo do zrobienia w tej 

sferze. Przede wszystkim potrzebne są obiekty, w których można byłoby umiejscowić nowe 

instytucje. 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/ 241 /2014  

w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2014 - 2020”. 

 

Niniejsza uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu*.  

 

 

Ad pkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie 

powiatu wałeckiego. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach  

na XXXIV sesję Rady Powiatu. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu, 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Tadeusz Węgrzynowski poinformował,  

iż Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały na posiedzeniu w dniu 

08.04.2014 r. 

b) podjęcie uchwały. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/ 242 /2014 w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu wałeckiego. 

 

Niniejsza uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19  do protokołu*.  

 

 

Ad pkt 13 

Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2014 rok.  

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach  

na  XXXIV sesję Rady Powiatu. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się do Skarbnika Powiatu z następującymi zapytaniami: 

 czy zmiany w zakresie zwiększenia wydatków budżetu w rozdziale 70005 o kwotę 

52 000zł, w związku z koniecznością wykonania dokumentacji projektowej 

modernizacji Budynku B Starostwa, oznacza rozpoczęcie drugiego etapu inwestycji 

pn. „Usprawnienie zarządzania energią poprzez termodernizację i zmianę sposobu 

użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne 

Powiatu Wałeckiego”?; 

 czy zmiany w zakresie zwiększenia dochodów budżetu w rozdziale 70095 o kwotę 

3 457 747zł, w związku z mającym nastąpić w bieżącym roku ostatecznym 

rozliczeniem przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

(NFOŚiGW) wydatków poniesionych w ramach projektu pn. „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej na terenie powiatu wałeckiego” dotyczy 

rozliczenia ostatniego 12 wniosku, czy też wcześniejszych i czy zmiany w zakresie 

zwiększenia wydatków budżetu w rozdziale 70095 o kwotę  2 665 735zł, związane  

są z przekazaniem partnerom w/w projektu środków finansowych otrzymanych  

z NFOŚiGW, gdzie różnica w/w kwot dochodów  i wydatków stanowi część środków 

finansowych należnych z tytułu rozliczenia w/w programu Powiatowi Wałeckiemu? 

Poprosił Skarbnika Powiatu o udzielenie szerszych informacji w tym zakresie; 

 czy w budżecie powiatu wałeckiego na 2014r. uwzględniona została zmniejszona  

o ok. 900 tys. zł kwota subwencji oświatowej, jeżeli nie, to kiedy zostanie  

to uczynione? Czy zmniejszenie kwoty subwencji oświatowej oraz konieczność 

zwrotu środków finansowych z tytułu nienależnie pobranych opłat za wydane karty 

pojazdu nie czynią budżetu powiatu wałeckiego na 2014r. zagrożonego? 

 

 Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

W pierwszej kolejności odniósł się do pytań dotyczących subwencji oświatowej, informując, 

iż w budżecie powiatu wałeckiego na 2014r. nie została jeszcze uwzględniona zmniejszona 

kwota subwencji oświatowej,  ponieważ oczekuje się na wyniki finansowe pierwszego 

kwartału br. Po uzyskaniu powyższych oraz efektów wynikających z wprowadzonych  

w oświacie powiatowej oszczędności, zmiany o jakie pyta radny Marek Pawłowski zostaną, 
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podczas kolejnej planowanej sesji, do budżetu powiatu wprowadzone. Jeżeli chodzi o 

rozliczenie projektu pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie 

powiatu wałeckiego” poinformował, iż dotyczy ono wyłącznie 12 (ostatniego) wniosku. 

Kwota 3 457 747zł jest kwotą łączną, należną partnerom, w tym liderowi projektu (Powiatowi 

Waleckiemu). Z powyższej odjęta została kwota należna powiatowi, a 2 665 735zł, zostanie 

przekazane partnerom projektu. Podkreślił, iż przy finalnym rozliczeniu projektu w/w kwoty 

zapewne ulegną zmianie. Jednak zostają aktualnie wprowadzone do budżetu, by w razie 

zaistnienia takiej konieczności, można było, w okresie miedzy sesyjnym, wypłacić środki 

finansowe poszczególnym partnerom projektu. Na zakończenie odniósł się do pierwszego, 

zadanego przez radnego Marka Pawłowskiego pytania, informując iż zwiększenia wydatków 

budżetu w rozdziale 70005 o kwotę 52 000zł, w związku z koniecznością wykonania 

dokumentacji projektowej modernizacji Budynku B Starostwa związane są z zachowaniem 

gotowości do aplikowania o środki finansowe zewnętrzne. Podkreślił, że jeżeli udział 

środków zewnętrznych będzie rzędu 80%, powiat będzie gotowy na realizację takiej 

inwestycji. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Przypomniał, iż w miesiącu styczniu czy lutym br. m.in. Sekretarz Powiatu zapewniał,  

iż do końca marca br. Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

przekaże powiatowi środki finansowe z rozliczenia wydatków poniesionych w ramach 

realizacji projektu pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie 

powiatu wałeckiego” , które następnie przekazane zostaną poszczególnym partnerom 

projektu. Wobec powyższego zapytał czy w/w środki finansowe wpłynęły na konto bankowe 

powiatu, jeżeli nie, to kiedy to nastąpi?  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Walecki 

Oznajmił, iż Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zapewniał,  

iż do końca pierwszego kwartału br. środki finansowe zostaną przelane na konto bankowe 

powiatu. W międzyczasie pracownicy NFOŚiGW zostali zaangażowani w inny projekt, 

dlatego też rozliczenie wydatków poniesionych w ramach realizacji projektu pn. 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie powiatu wałeckiego” 

zostało odroczone w czasie. Poinformował, iż 14 kwietnia br. udał się  w tej sprawie do 

NFOŚiGW. Długo rozmawiał z opiekunem projektu. Wszystkie pisma dotyczące rozliczenia 

w/w projektu, jakie wpływają do Starostwa Powiatowego w Wałczu są niezwłocznie 

przekazywane poszczególnym partnerom.  Następnie oznajmił, iż z przykrością stwierdza,  

że w dalszym ciągu są problemy z rozliczeniem 12 (ostatniego) wniosku. Dodał, iż jest  

w posiadaniu pisma do Pani Burmistrz Miasta Wałcz, przedstawiającego uwagi do 12 

wniosku, dotyczące głównie błędnie opisanych faktur. Jeżeli radni sobie życzą, może 

powyższe odczytać. Wyraził zdanie, że pracownicy Urzędu Miasta w Wałczu  nie powinni 

mieć problemu z naniesieniem stosownych poprawek. Oznajmił, że gdyby to uczynili, to nie 

byłoby dyskusji na temat dwunastego wniosku, a środki finansowe zostałyby przelane na 

konto bankowe powiatu i następnie rozdysponowane na poszczególnych beneficjentów. 

Wyraził zdanie, że Gminie Miejskiej Wałcz, posiadającej najwyższą, spośród partnerów 

projektu, zamrożoną kwotę w 12 wniosku,  powinno zależeć na tym, by dokładnie wykonać 
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wszystkie czynności i odzyskać środki finansowe. Oznajmił, iż Zarząd Powiatu również 

życzy sobie, by rozliczenie projektu zostało jak najszybciej zakończone, gdyż chciałby 

odzyskać 700tys. zł, które Powiatowi Wałeckiemu są bardzo potrzebne. Jeżeli chodzi  

o dokumentację w/w projektu, przedłożoną przez Powiat Wałecki, NFOŚiGW nie rości do 

niej zastrzeżeń. 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/ 243 /2014  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2014 rok. 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 20 do protokołu*. 

 

 

Ad pkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Gorzów 

Wielkopolski do współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-

Trzcianeckim, Powiatem Strzelecko-Drezdeneckim, Powiatem Wałeckim oraz Powiatem 

Gorzowskim  

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach  

na  XXXIV sesję Rady Powiatu. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/ 244 /2014  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Gorzów Wielkopolski do współpracy 

partnerskiej pomiędzy Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim, Powiatem Strzelecko-

Drezdeneckim, Powiatem Wałeckim oraz Powiatem Gorzowskim  

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 21 do protokołu*.  

 

 

Ad pkt 15 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych wniosków  

i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, iż w materiałach sesyjnych 

zamieszczono odpowiedzi Zarządu Powiatu na zapytania radnego Marka Pawłowskiego 

złożone podczas XXXIII sesji Rady Powiatu w dniu 28.02.2014 r., stanowią  załącznik nr 22 

oraz nr 23 do protokołu*. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy radny, któremu udzielono odpowiedzi na złożone 

zapytania jest z nich usatysfakcjonowany?  

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, iż pytanie Przewodniczącego Rady Powiatu jest tak prowokujące, że musi zabrać 

głos. Domniema, iż w przeciwnym razie, by tego nie uczynił. Jeżeli chodzi o odpowiedź 

Zarządu Powiatu na pytanie, zadane przez niego podczas ostatniej sesji, dotyczące źródła 

finansowania uroczystej gali, na której przyznano w roku bieżącym nagrody honorowe „Laur 

Powiatu Wałeckiego” oznajmił, iż wynika z niej, jakoby Zarząd Powiatu nie chciał 

organizować uroczystej gali, niemniej był do powyższego zobligowany stosowną uchwałą 

Rady Powiatu. Zapowiedział, iż podczas najbliższego posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Rady Powiatu wywoła dyskusję na temat sensu utrzymania uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia „Regulaminu przyznawania nagrody honorowej „Laur Powiatu 

Wałeckiego” oraz nagrody specjalnej „Super Laur Powiatu Wałeckiego”” w dotychczasowym 

brzmieniu, po to, by Zarząd Powiatu nie czuł się zmuszony do realizacji do końca niechcianej 

uchwały oraz by finansowanie tej uroczystości nie opierało się głównie ze środków 

finansowych pozyskanych od sponsorów. Odnośnie odpowiedzi Zarządu Powiatu na jego 

zapytania dotyczące prac remontowych, wykonywanych w piwnicach byłego Szpitala 

Powiatowego w Wałczu oznajmił, iż satysfakcjonują go, niemniej uważa, że nie są korzystne 

dla Wydziału Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa Powiatowego 

jak i dla samego dzierżawcy pomieszczeń piwnicznych.  Zarząd Powiatu odpowiedział 

bodajże, iż prace proponowane przez firmę „Gastronomik” realizowane będą w ramach 

bieżących konserwacji budynku i aranżacji wnętrz. Zauważył, że powyższe może 

spowodować, iż dzierżawca będzie miał problemy z odliczeniem poniesionych na prace 

remontowe pomieszczeń piwnicznych nakładów finansowych, które oszacował na ok. 200 

tys. zł. Dlatego też sugeruje, by Zarząd Powiatu jeszcze raz przeanalizował zakres prac jakie 

ma wykonać dzierżawca. Jeżeli umowa pozwala dzierżawcy na wykonywanie jedynie robót 

bieżących, to na pewno nie zrealizuje on celu jaki sobie założył. Na zakończenie podziękował 

za udzielone odpowiedzi, dodając, iż więcej pytań w tym zakresie nie ma. 

 

 

 Ad pkt 16 

Interpelacje oraz zapytania radnych 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Oznajmił, iż podczas sesji Pan Wicestarosta Wałecki sugerował, by czytać protokoły  

z posiedzeń Zarządu Powiatu. Przyznał, iż przyjął powyższą sugestię i przypuszcza,  

że wówczas więcej się dowie na temat odpowiedzi na pismo Prokuratora Prokuratury 

Rejonowej w Wałczu, którą rozpatrywano przez dwa posiedzenia Zarządu Powiatu. Następnie 

zauważył, iż na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego 

zamieszczane są niekompletne protokóły z posiedzeń Zarządu Powiatu, gdyż nie załącza się 

do nich załączników, a protokół stanowi, iż są one jego integralną częścią. Wobec 

powyższego zapytał, czy powyższym działaniem nie narusza się przepisów § 8 Statutu 

Powiatu Wałeckiego stanowiących m.in. o udostępnieniu w Biuletynie Informacji Publicznej 
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Starostwa Powiatowego protokołów posiedzeń organów powiatu i komisji rady powiatu? 

Powtórzył, iż protokóły zamieszczane są bez załączników, które stanowią integralną część 

tych protokołów. 

 

Jerzy Goszczyński – Wicestarosta Wałecki  

Wyjaśnił, iż pragnie doprecyzować swoją wcześniejszą wypowiedź informując, iż źródłem 

informacji oprócz protokołów z obrad sesji, są również protokoły z posiedzeń Zarządu 

Powiatu. Oznajmił, iż radny Marek Pawłowski dobrze wie, że protokoły z organów powiatu 

zamieszczane są na stronie BIP Starostwa Powiatowego bez załączników. Natomiast   

wszyscy mogą mieć dostęp do protokołów wraz z ich załącznikami w wersji papierowej. Tak 

wiec, jeżeli ktoś będzie miał potrzebę zapoznania się z informacjami, stanowiącymi załącznik 

do protokołu, może to uczynić w komórce organizacyjnej Starostwa Powiatowego, w której 

są one przechowywane. Niemniej dodał, iż również ma wątpliwości czy załączniki, które są 

integralną częścią protokołu nie powinny być zamieszczane na stronie BIP Starostwa 

Powiatowego. 

 

 

Ad pkt 17 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Tadeusz Węgrzynowski – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego 

Zwrócił się do Starosty Wałeckiego z prośbą o pilną interwencję w sprawie pozwoleń na 

amatorski połów ryb. W Powiecie Wałeckim znajdują się wody rybackie, wśród których 

istnieją jeziora nieposiadające operatora. Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

w Poznaniu (RZGW) stoi na stanowisku, że przetarg na zarządzanie wodami rybackimi może 

odbyć się jedynie na pewien obwód. Niektóre jeziora w obwodach rybackich zostaną 

uwolnione dopiero w roku 2018. Do tego czasu wędkarze, którzy amatorsko poławiają ryby, 

nie mogą korzystać z wielu jezior, przez nich cenionych m.in. z Jeziora Zamkowego. W dniu 

8 kwietnia 2014r. dyrektor RZGW w Poznaniu zarządził, iż zaprzestaje się sprzedaży 

zezwoleń na amatorski połów ryb w obwodach rybackich nieposiadających wyłonionego 

użytkownika rybackiego. Powyższe stanowisko jest dla wędkarzy nie do przyjęcia. Dlatego 

też, dziękując Staroście Wałeckiemu za skuteczne zaangażowanie się w stworzenie 

posterunku Państwowej Straży Rybackiej, prosi o równie skuteczną interwencję do pana 

Wiceministra  Gawłowskiego oraz Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej, w celu 

umożliwienia dalszej sprzedaży zezwoleń. Ponadto poprosił o przyjrzenie się i wpłynięcie na 

ewentualne zmiany przepisów dotyczących obwodów rybackich, ponieważ takie sytuacje 

będą występowały nagminnie, natomiast jest czas by im zapobiec. Wyraził nadzieję, że do 

rozpoczęcia sezonu turystycznego uda się przywrócić amatorski połów ryb na jeziorach, 

nieposiadających wyłonionego operatora. Podkreślił, iż powyższe będzie wspólnym 

sukcesem, który, ma nadzieję docenią wszyscy amatorscy wędkarze.   
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Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Wyraził zdanie, iż jest to bardzo dobra inicjatywa, którą Zarząd Powiatu będzie musiał 

podjąć. Dodał, że z tego co wie jeden z członków Zarządu Tadeusz Łożecki uprawia 

amatorsko wędkarstwo, dlatego też powyższe zadanie jest idealnie dla niego. 

 

Tadeusz Łożecki – Członek Zarzadu 

Oznajmił, iż nie jest pewien czy Staroście Wałeckiemu uda się powyższą sprawę pozytywnie 

rozwiązać, gdyż problem stanowią przetargi oraz kolejni zarządcy wód. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odpowiedział, iż należy próbować. 

 

 

Ad pkt 18 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIV sesję Rady 

Powiatu w Wałczu o godzinie  14
05

. 

 

 

 

 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Inspektor ds. obsługi     Przewodniczący Rady Powiatu  

       Rady Powiatu  

 

       Anna Siwiec      Bogdan Białas   


